

A.家庭/个人之祷：

1. 为着基督徒个人的灵性觉醒祷告，看重在基督里的满足与喜乐，不以世界上的事，就像肉体的情欲、眼目的情欲与今生的骄傲，来满足心灵的空虚。（约翰一书 2:15-17）
2. 为着基督徒的家庭关系祷告，让神的爱充满，家人间彼此真实相爱、关怀付出，建立亲切温暖的大家庭，流露基督的香气。（林前 13:1）

B.教会之祷

1. 祷告教会在大斋期期间，藉着默想基督十架牺牲的爱，将心归主，攻克己身，对罪敏感，不放纵自己的私欲。
2. 祷告教会藉着圣灵的大能，心意得更新而变化，时刻察验何为神的善良、纯全、可喜悦的旨意，并竭力地活出来，荣神益人。（罗 12:2）

C.国家之祷

1. 为着国会会议祷告，祈求神继续保守带领会议中的一切决策，也更新各党领袖们的心，好让他们能敬虔正直、秉公尽责，有智慧地执行政策。
2. 祷告在斋戒月期间，全国人民能彼此尊重包容；亦祈愿 M 群体在禁食祈祷时，能蒙主光照，领悟永恒与救赎的真理。

D.世界/国际之祷

1. 为着利比亚的人权状况祷告，求神怜悯施恩，在其中彰显公义；盼透过建立问责制，以终止普遍存在的有罪不罚现象，好让利比亚的居民的基本权益得保障。

<https://news.un.org/zh/story/2023/03/1116547>

2. 为着以色列国的政局和安危祷告。因政府执意推动司法改革，加上国防部长约亚夫·加兰特遭解职一事，引发了该国多地的大规模示威活动。求神的旨意在这地彰显，赐下智慧予该国领袖们晓得如何做出决策，亦平息当地的示威活动，免暴乱和伤亡。

http://www.news.cn/world/2023-03/27/c_1211881849.htm

The Methodist Issachar Watcher 30/03-05/04/2023

Prayer Items for 1st week of April

A. Family/Personal:

1. Pray for Christian's individual spiritual awareness. Pray that they value the contentment and joy in Christ, and not use the things in the world, the lust of the flesh and the lust of the eyes and the boastful pride of this life, to satisfy the emptiness of their heart. (1 John 2:15-17)
2. Pray for Christian's family relationship. Let their family be filled with God's love, so they love one another, care for one another and build a loving and caring family, diffusing the fragrance of Christ. (1 Corinthians 13:1)

B. Church:

1. Pray that during the Lent period, the church will turn their hearts to the Lord by meditating on the sacrificed love of Christ on the cross, strictly discipline themselves, be sensitive to sin, and not indulge their own lusts.
2. Pray that the church, through the Holy Spirit, will be renewed and transformed, always examine what is the good, perfect, and pleasing will of God, and strive to live it out to glorify God and benefit others. (Romans 12:2)

C. Nation:

1. Pray for the Parliament Meeting. Pray that God will continue to lead all the decisions made in the meeting, and also renew the hearts of the leaders of all parties, so that they can be godly and upright, just and responsible, and implement policies wisely.
2. Pray that the people of the nation can respect and tolerate each other during the month of Ramadan; also pray that the M community can be enlightened by the Lord and understand the truth of eternal life and God's redemption when they fast and pray.

D. World

1. Pray for the human rights situation in Libya, asking God to show mercy and grace, as well as justice in it; praying that through the establishment of an accountability system, the prevailing phenomenon of impunity can be ended, so that the basic rights of Libyan residents can be protected.

<https://www.ohchr.org/en/press-releases/2023/03/libya-urgent-action-needed-remedy-deteriorating-human-rights-situation-un>

2. Pray for the political situation and safety of Israel. The Government's insistence on promoting judicial reform and the dismissal of Defense Minister Yoyma Galant have triggered large-scale demonstrations in many parts of the country. Pray that God's Will will be manifested in this place, and give wisdom to the leaders of the country to know how to make decisions, and to quell the local demonstrations, so as to avoid riots and casualties.

<https://www.bbc.com/news/world-middle-east-65093509>

Isakhar Pengawal Methodist 30/03-05/04/2023

Doa minggu pertama April

A. Doa untuk Keluarga/ Peribadi:

1. Berdoa untuk kesedaran dan kebangkitan rohani setiap orang Kristian, agar mementingkan kepuasan dan sukacita dalam Kristus, dan tidak menggunakan perkara-perkara duniawi, seperti keinginan nafsu dan mata, serta segala keangkuhan hidup, untuk memenuhi kekosongan hati. (1 Yohanes 2:15-17)
2. Berdoa untuk hubungan kekeluargaan orang Kristian, agar sentiasa dipenuhi oleh kasih TUHAN, saling mengasihi antara ahli-ahli keluarga, sudi memberi dan mengambil berat antara satu sama lain, serta membina keluarga yang mesra, dan memancarkan keharuman Kristus. (1 Korintus 13:1)

B. Doa untuk Gereja:

1. Berdoa agar dalam tempoh Lent, para jemaah gereja akan bertaubat dengan ikhlas melalui renungan akan kasih pengorbanan Kristus di kayu salib, sudi mengawal diri sendiri, sensitif terhadap dosa, dan tidak mengikut nafsu diri sendiri.
2. Berdoa agar gereja, melalui kekuasaan Roh Kudus, akan berubah menurut pembaharuan fikiran, sentiasa memastikan apa kehendak TUHAN itu, apa yang baik, yang diredai-Nya dan yang sempurna, serta berusaha untuk menjalaninya demi memuliakan nama TUHAN dan memanfaatkan orang lain. (Roma 12:2)

C. Doa untuk Negara:

1. Berdoa untuk mesyuarat Parlimen, agar TUHAN akan melindungi dan memimpin segala keputusan yang dibuat dalam mesyuarat, memperbaharui hati para ahli Parlimen, penuh dengan kesalihan dan integriti, tidak berat sebelah dan bertanggungjawab, serta melaksanakan dasar kerajaan dengan kebijaksanaan.
2. Berdoa agar sepanjang bulan Ramadan ini, para rakyat negara akan saling menghormati dan bertolak-ansur, dan berdoa agar golongan penganut M dapat dicerahkan oleh TUHAN, memahami kebenaran tentang kekekalan dan penyelamatan semasa berpuasa dan bersolat.

D. Doa untuk Dunia:

1. Berdoa untuk situasi hak asasi manusia di Libya, mohon TUHAN menunjukkan belas kasihan dan rahmat, serta menyatakan keadilan dalam situasi mereka. Harap bahawa melalui penubuhan sistem akauntabiliti, pihak berkuasa dapat menamatkan fenomena impuniti (bebas daripada hukuman) yang sejagat, agar hak asasi rakyat Libya dilindungi.

<https://news.un.org/zh/story/2023/03/1116547>

2. Berdoa untuk keadaan politik dan keselamatan negara Israel. Disebabkan kerajaan berterusan menggalakkan reformasi kehakiman dan isu pemecatan Menteri Pertahanan Yoyaf Galante, demonstrasi besar-besaran telah tercetus di banyak bahagian negara. Berdoa agar kehendak TUHAN ditonjolkan di tempat ini, dan memberikan kebijaksanaan kepada pemimpin negara untuk membuat keputusan, agar dapat menamatkan demonstrasi tempatan, mengelakkan rusuhan dan kemalangan jiwa.

<https://berita.mediacorp.sg/dunia/netanyahu-pecat-menteri-pertahanan-cetus-bantahan-besar-besaran-di-israel-742666>